
VPRAŠANJA RADIA ŠTUDENT 

 

1.) Zanima nas, za katere redne dejavnosti Zavod prejema finance ŠOUM-a? 

2.) Zanima nas, katere dejavnosti je Zavod izvedel v letu 2020 in v letu 2021? 

3.) Na spletni strani turistične agencije Fairtravel, ki naj bi spadala pod ZMP, smo zasledili organizacijo 
izleta v Oman leta 2020. Zanima nas, če je bil izlet izveden? 

4.) Na spletni strani Agencije Fairtravel smo zasledili, da ste poleg izleta v Oman od leta 2018 
organizirali le dva mednarodna izleta – enega v Severno korejo in drugega na Nizozemsko. Zanima 
nas, koliko ljudi se je udeležilo prvega in koliko izmed njih je bilo študentov. 

5.) Prosimo vas, da opišete, katere dejavnosti Zavod opravlja poleg tistih, ki jih opravlja za ŠOUM? V 
primeru, da Zavod s financami ŠOUM-a financira vse dejavnosti vas prosim, da to zapišete in poveste, 
kakšne dejavnosti to so. 

6.) Po podatkih Gvina ima Zavod eno zaposleno osebo. Zanima nas, če nam lahko zaupate, kdo ta 
oseba je. 

7.) Podatki na Gvinu kažejo, da so denarna sredstva zavoda v letu 2019 znašala 174.235EUR, medtem 
ko so v letu 2020 znašala 134.950EUR. Glede na to, da je Zavod od ŠOUM leta 2020 prejel skoraj 
100.000EUR, kar je približno 15.000 več kot leta 2019 in upoštevajoč dejstvo, da je bila organizacija 
potovanj v letu 2020 praktično onemogočena, nas zanima, za kaj natančno je zavod porabil javna 
študentska sredstva? 

8.) Zanima nas, kakšna je povezava med Združenjem PZS in ZMP in zakaj je prva solastnica ZMP-ja? 

9.) Zanima nas, za katero dejavnost je Zavod novembra 2021 od ŠOUM prejel 62.00EUR? 

10.) Za konec nas še zanima vaše stališče o tem, da kot ste kot bivši študentski funkcionar zastopnik 
zavoda, ki sredstva prejema od študentske organizacije, katere vodstvo poznate še iz časov vašega 
udejstvovanja v študentski politiki. Zanima nas, kako - glede na vaša poznanstva - garantirate, da so 
sredstva, ki jih prejmete, namensko porabljena? 

 

 

 

 

 

 

 

 



ODGOVOR 

 

Zaradi medsebojne prepletenosti vprašanj odgovarjam skupaj na prvi dve, skupaj na drugi dve in 
skupaj na ostalih šest. Ne glede na to, da je odgovor v treh delih, gre za nedeljivo celoto, zato naj se 
objavi celoten odgovor, v primeru krajšanja ali povzemanja pa te prosim, da mi skrajšano/povzeto 
predhodno pošlješ v pregled, da vidim, ali skrajšano/povzeto še odgovarja na vprašanja. 

Dejavnosti, ki jo izvajamo s sredstvi šoum (kar sprašuješ v prvih dveh vprašanjih) so zajete v naštetih 
sklopih in jih izvajamo v tesnem sodelovanju z združenjem kot sledi: S spleta v svet, Interaktivna učna 
ura mobilnosti, Postani prostovoljec, Spletna revija Globetrotter ter Interaktivne mobilnostne 
ekskurzije.Poleg tega so se izvajala še individualna svetovanja in informiranja ter druge aktivnosti 
povezane z zagotavljanjem nastanitvenih kapacitet v podporo mobilnosti mladih. To počnemo v 
sodelovanju z mladinskimi centri, Rdečim Križem Slovenije, Zavodom Ars Viva (umetniki, ki jih je usoda 
priklenila na invalidski voziček) ter drugimi partnerji. Za to mrežo zagotavljamo kar najboljšo podporo 
tudi v smislu okoljskega znaka HI Q&S, ki ga priznavajo tako v slovenski zeleni shemi, kot tudi na 
najvišji mednarodni meritorni organizaciji GSTC LINK . Med temi (prav zaradi epidemije) posebej 
izpostavljam izredno aktivnost »Ne čakaj pomladi – počakaj na Maj« v okviru katere smo od začetka 
epidemije pa do preklica omogočali virtualna potovanja mladih s pomočjo bogate zgodovine 
potopisnih člankov v spletni reviji. V letih 2020 in 2021, kar sprašuješ v drugem vprašanju, smo poleg 
rednih dejavnosti, povzetih v naštetih sklopih in prej omenjenega projekta »Ne čakaj pomladi – 
počakaj na Maj« večino aktivnosti izvajali spletno in tako sledili svojim zastavljenim ciljem na 
prilagojen način, kljub temu pa nam je del aktivnosti uspelo izpeljati klasično. Med naloge, ki jih do 
leta 2020 nismo poznali in nismo niti razmišljali, da se bomo z njimi kdajkoli ukvarjali, so sodila 
individualna svetovanja mladim, ki so se v času epidemije »zataknili« v tujini in ki smo jim s pomočjo 
partnerskih organizacij mreže Hostelling International pomagali v praktičnem smislu. O samem 
obsegu aktivnosti na spletu (vključno s spletno revijo www.globetrotter.si) najbolje priča statistika, saj 
smo imeli do 13.12. do 13:10 ure skupno 484.903 »unique visitors«, kar pomeni, da lahko računamo, 
da bo do konca leta število izvirnih obiskov preseglo pol milijona, število vseh obiskov pa že sedaj 
presega ta mejnik. Če ta podatek govori o kvantiteti, govori podatek o številu odprtih strani o 
kakovosti našega dela, saj je bilo do sedaj odprtih 3.929.248 strani in do konca leta bo ta številka 
zagotovo presegla 4 milijone odprtih strani. Še bolj zgovoren podatek je število zadetkov, ki že v tem 
trenutku presega 25 milijonov. Prenesenih pa je bilo za 2,73 TB podatkov. Dodatno smo tudi v 
sodelovanju z NIJZ pomagali omiliti ukrepe glede bivanja več kot dveh oseb v sobi, kar je bilo v veliko 
pomoč predvsem manjšim skupinam mladih, ki so lahko ob določenih pogojih NIJZ bivali tudi v večjem 
številu v večposteljni sobi. V tem trenutku se ukvarjamo s promocijo projekta »Z odstotkom 
dohodnine pomagamo otrokom do počitnic«, preko katerega smo v letu 2021 Juliji (7 let), Karolini (9 
let), Ani (13 let), Maticu (12 let) in Anžetu (8 let) omogočili krompirjeve počitnice v Mladinskem 
zdravilišču in letovišču Rdečega križa na Debelem rtiču. Projekt je tudi novost v letih 2020 in 2021 in 
smo ga zastavili prav v želji pomoči otrokom z manj priložnostmi, ki so bili največje tihe stranske žrtve 
ukrepov ob epidemiji. 

Potovanje v Oman smo odpovedali, saj zaradi negotovosti (ki ji je sledila pandemija) ni bilo 
ustreznega interesa. Odpadli pa sta še dve potovanji za kateri smo že imeli kupljene nekatete letalske 
vozovnice ter prejeta plačila. Po težkih mukah in s pomočjo bank smo uspeli priti nazaj do stroškov 
letalskih vozovnic, vsem, ki so potovanje vplačali pa smo denar vrnili v celotnem znesku. Obe 
omenjeni potovanji sta bili pripravljeni za zaokroženo skupino in jih zato nismo objavljali na spletu. S 
spletno stranjo smo želeli vstopiti v sfero turističnih agencij, a bi to zahtevalo ogromno sredstev. 
Dejstvo, da smo pridobili licenco za dejavnosti turističnih agencij je posledica inšpekcijskega nadzora 
ob izvajanju projekta v tujini. Inšpektorica je sumila, da je projekt dejansko turistični aranžma, ki bi 
naj ga izvajali brez licence. Na koncu nadzora inšpektorica ni izrekla kazni, v izogib nadaljnjim 

https://www.slovenia.info/uploads/zelena_shema/pozivi_2021/priloga_7_-_seznam_znakov_2021.pdf
http://www.globetrotter.si/


inšpekcijskim nadzorom (ki so dolgotrajni in jemljejo ogromno časa) pa je svetovala pridobitev 
licence, kar smo tudi storili. In ko smo jo že imeli, smo poskusili tudi na trgu pridobiti nekaj srrdstev. 
Tudi s spletno stranjo, kar pa bi, kot uvodona zapisano, terjalo ogromno sredstev, ki jih nismo mogli 
pridobiti od ustanoviteljev, zaradi osnovne dejavnosti zmp pa bi lahko kakršno koli povezovanje z 
zasebnimi partnerji ali najemanje posojila ogrozilo naše osnovno poslanstvo. Zato izvajamo skoraj 
izključno potovanja za zaključene skupine, kjer ni stroškov reklame in posebnih tveganj. Tako smo v 
preteklosti izvedli kar nekaj potovanj, pri čemer smo zmerom sledili temu, da predvsem mladim 
omogočimo kar najugodnejša potovanja, ki so vsa z izobraževalno vsebino, saj potovanja razumemo 
kot obliko neformalnega izobraževanja in priložnostnega učenja, hkrati pa, da se z nobenim od 
potovanj ne »zažiramo« v sredstva ŠOUM; saj le-ta niso namenjena financiranju te dejavnosti. Glede 
na to, da ne vem ali pod prvo potovanje sprašuješ za Oman ali za Severno Korejo, ti odgovarjam na 
oboje. V Oman ni šel nihče, torej tudi študentje ne. Sam projekt smo pa ustavili še preden so nastali 
kakršni koli stroški. V Severno Korejo pa je potovalo tudi nekaj študentov, ki pa niso bili v večini. Glede 
na izrecno željo nekaterih udeležencev pa imen potnikov ne nameravam razkriti. Po obračunu vseh 
prihodkov in stroškov pa tudi to potovanje (kot vsa do sedaj) niso bremenila proračuna ZMP torej niso 
bila sofinancirana iz sredstev ŠOUM, ampak je bilo celo nekaj presežkov prihodkov nad odhodki, ki so 
bili namenjeni za izvajanje dejavnosti. 

Na peto vprašanje je odgovorjeno v zgornjih dveh odgovorih, zato zgolj na kratko – dejavnosti, ki niso 
financirane iz sredstev ŠOUM so predvsem izvajanja turističnih aranžmajev, ki pa jih v letu 2021 nismo 
izvajali, v letu 2020 pa smo zgolj vračali sredstva za neizvedene programe pri čemer stroškov nismo 
imeli, saj smo dobili vrnjena sredstva za letalske vozovnice, ki smo jih kupili v naprej, drugih storitev 
pa nismo v naprej zakupili. Na ZMP sem zaposlen le sam. Zaradi posledic COVID 19 so nastali 
"tektonski premiki" na področju mobilnosti mladih, kar je terjalo ogromno aktivnosti in tudi nekaj 
dodatnih sredstev, kot sprašuješ v sedmem vprašanju. Kot že zapisano v odgovorih na prvi dve 
vprašanji, pa ŠOUM ne namenja sredstev za organizacijo potovanj (to je dodatna dejavnost, ki 
sredstva prinaša in ne odnaša). Že sama statistika, omenjena v odgovoru na prvi vprašanji nakazuje 
na izjemno povečan obseg spletnih aktivnosti. Svetujem ti, da za primerjavo preveriš število obiskov 
na spletni strani Radia Študent in ne verjamem, da so naši rezultati bistveno slabši od Vaših, čeprav 
ste medij, ki pokriva zelo veliko število poslušalcev in obiskovalcev Vaše spletne strani. ZMP nima 
lastnikov, ampak ustanovitelja. Sredstva v novembru so posledica dinamike izplačil in niso povezana z 
dejavnostjo zgolj v novembru ampak v celotnem letu, kar je opisano v odgovorih na prvi vprašanji. Na 
zadnje, deseto vprašanje, pa ti odgovarjam, da so sredstva namensko porabljena. 

 


